
 

Αθήνα, 19 Μαΐου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

Παιδείας και Θρησκευμάτων 

Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Μέτρα στήριξης της λειτουργίας σχολικών κυλικείων» 

 

Το πλάνο της Κυβέρνησης που αφορά στο άνοιγμα των σχολικών μονάδων 

περιλαμβάνει, ταυτόχρονα, τη ρητή απαγόρευση λειτουργίας των σχολικών 

κυλικείων. Τα σχολικά κυλικεία εντάχθηκαν στην πρώτη κατηγορία 

επιχειρήσεων που, στα πλαίσια των κυβερνητικών μέτρων, ανέστειλαν τη 

λειτουργία τους και είναι πλέον βέβαιο ότι το φετινό σχολικό έτος θα 

ολοκληρωθεί με τα πιο δυσμενή οικονομικά αποτελέσματα για το σύνολο 

ανεξαιρέτως, όσων λειτουργούν σχολικά κυλικεία. 

Ένας κλάδος επαγγελματιών περίπου 10.000 κυλικείων με 2.000 τουλάχιστον 

εργαζόμενους που θα έπρεπε να εργαστεί συνολικά, 180 ημέρες από την αρχή 

της σχολικής χρονιάς, σύμφωνα με τους όρους των συμβάσεών που έχουν 

συνάψει, τελικά έχει δραστηριοποιηθεί μόνον 70-80 ημέρες. Μην λησμονούμε 

πως οι μισθωτές των σχολικών κυλικείων στα χρόνια της οικονομικής κρίσης 

ανταποκρίθηκαν, ως πιστοποιημένοι επαγγελματίες πλέον, στα υψηλά επίπεδα 

ποιότητας και ασφάλειας που απαιτήθηκαν από την Πολιτεία με συνεχή 

εκπαίδευση και πιστή παρακολούθηση όλων των κείμενων νομοθεσιών και 

διατάξεων προς όφελος των παιδιά και της εμπιστοσύνης των γονέων. 

Επειδή, το σχολικό κυλικείο αποτελεί επιχειρηματικό φορέα που τηρεί απόλυτα 

τους κανόνες ασφαλείας υπό την παρακολούθηση αυστηρών προτύπων 

τυποποίησης και ελέγχου των αγαθών προς πώλησή 

Επειδή, δεν έχουν ανακοινωθεί μέτρα ελάφρυνσης για την επιβίωση των 

επαγγελματιών του κλάδου των σχολικών κυλικείων 
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Επειδή, από την ημέρα που με οδηγία της Πολιτείας ανέστειλαν την λειτουργία 

τους, δηλαδή 10 Μάρτη, τα Σχολικά κυλικεία βιώνουν μια πραγματική 

οικονομική κατάρρευση 

Επειδή, η παρούσα σχολική χρονιά βαίνει προς ολοκλήρωση και ενόψει του 

επικείμενου Σεπτέμβρη, η αβεβαιότητα και η ανησυχία των επαγγελματιών και 

για το νέο σχολικό έτος μεγαλώνει  

 

 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί 

1. Πώς σκοπεύουν να στηρίξουν τον κλάδο των σχολικών κυλικείων 

και των επαγγελματιών που σήμερα βρίσκονται στην πλέον 

δυσμενή οικονομική θέση; 

2. Είναι δυνατόν να ισοσκελιστεί ο ελάχιστος χρόνος εργασίας, όπως 

αναγράφεται στις συμβάσεις που συνάπτονται με τη συνέχιση της 

καταβολής της οικονομικής βοήθειας των 800 ευρώ και τους 

καλοκαιρινούς μήνες;  

3. Θα μπορούσε να αποτελέσει οικονομικό μέτρο στήριξης, η 

απαλλαγή από τη δεύτερη δόση του ενοικίου των σχολικών 

κυλικείων για τη σχολική χρονιά 2019 – 2020, όπως και η μη 

καταβολή ασφαλιστικών εισφορών για τους καλοκαιρινούς μήνες;  

4. Ποιος σχεδιασμός υφίσταται γύρω από το πάγωμα κάθε 

διαδικασίας διαγωνισμού για την εκμίσθωση σχολικού κυλικείου ή 

την παράταση της διάρκειας συμβάσεων μισθωμάτων που λήγουν, 

εφόσον το επιθυμούν οι ίδιοι, οι μισθωτές; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

Φίλης Νικόλαος 

Παππάς Νικόλαος 

Σπίρτζης Χρήστος 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αθανασίου Αθανάσιος (Νάσος) 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Βαγενά Άννα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 



Γκιόλας Ιωάννης 

Δρίτσας Θεόδωρος  

Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καλαματιανός Διονύσιος – Χαράλαμπος 

Καρασαρλίδου Ευφροσύνη (Φρόσω) 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα)  

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Λάππας Σπυρίδων 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μουζάλας Ιωάννης  

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

Πούλου Πανάγιου (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκούφα Ελισάβετ (Μπέττυ) 

Τσίπρας Γεώργιος 

Χρηστίδου Ραλλία 


